
Zápis ze zasedání školské rady 

Pořadové číslo: 1 

Místo konání: ZŠ Korytná 

Datum konání: 18. dubna 2018 

Přítomni: Mgr. Kůdelová Gabriela, Vacula Ladislav, Janča Vladimír, Mgr. Jančová 

Jana, Mgr. Čagánková Světlana, Chýlová Helena, Vaškových Iva, Janča Josef, 

Máčalíková Marcela (viz. Prezenční listina) 

Omluveni:  

Hosté: Mgr. Píšková Petra - ředitelka 

Program:   

1. Seznámení s výsledky voleb do školské rady 

2. Volba předsedy školské rady pro období 2017-2020 
3. Zpráva ředitelky školy o činnosti školy 
4. Seznámení s Výroční zprávou o hospodaření školy 

5. Seznámení s projekty a granty, které škola realizuje 
6. Informace o chodu školy, akce školy 

7. Seznámení s návrhem rozpočtu na rok 2018 
8. Zpráva metodika prevence sociálně patologických jevů  
9. Připomínky, návrhy a podněty od rodičů a pedagogických 

pracovníků 
10.Různé 

 
Ad 1.) Členové školské rady byli seznámeni s výsledky voleb do školské rady pro 

období 2017-2020. Z řad rodičů byli zvoleni: Iva Vaškových, Gabriela Kůdelová a 

Jana Jančová, z řad pedagogických pracovníků: Marcela Máčalíková, Světlana 

Čagánková a Helena Chýlová, z členů zastupitelstva: Vladimír Janča, Ladislav 

Vacula a Josef Janča. 

Ad 2.) Jednohlasně byla zvolena Gabriela Kůdelová jako předsedkyně školské 

rady pro období 2017-2020.  

Ad 3.) Paní ředitelka Mgr. Petra Píšková seznámila členy školské rady s činností 

školy – počet žáků by výhledově měl klesnou cca o 5 žáků. Ve 2. pololetí 

pokračují kroužky např. keramika, kytara, florbal (florbalisté se zúčastnili už 20 

turnajů). Žáci 3. a 4. ročníku jezdí na výuku plavání do Plavecké školy 

v Uherském Brodě (byla schválena dotace na dopravu). Dále členy školské rady 

informovala o akcích školy, např. fašanková obchůzka, karneval, sběr papíru, 

matematická soutěž Klokan atd. Děti MŠ se účastní divadelních a hudebních 

představení a uspořádali velikonoční dílničky. Podle plánů vedení školy se rozvíjí 

vzdělávání pedagogických pracovníků –učitelky ZŠ absolvovaly třídenní školení 

Tvořivé školy – matematika.  

Z důvodu rekonstrukce školky byla MŠ dočasně přestěhována do prostor OÚ. 



Škola spolupracovala s dvěma studentkami pedagogických škol.  

Ad 4.) Členové školské rady byli seznámeni s Výroční zprávou o hospodaření 

školy. Zlepšený hospodářský výsledek se každoročně převádí zřizovateli, který 

v roce 2015 uhradil za organizaci částku vzniklou neoprávněným čerpáním 

bývalé ředitelky školy. 

Ad. 5.) Paní ředitelka seznámila členy školské rady s projekty a granty. Škola 

získala dotace na plavání, dále zdravotní a sociální grant – 15. 000Kč na 

rehabilitační pomůcky, kulturní grant škola podá do 10. 8. 2018 na pořízení 

baranic a vlňáčků pro školáky na fašankovou obchůzku, grant v oblasti školství a 

zájmová činnost do 11. 5. 2018 na pořízení interaktivního pera. 

Ad 6.) V prosinci byla zaměstnavatelem podána okamžitá výpověď  Yvettě 

Vaňkové, důvodem byl příchod do práce pod vlivem alkoholu. Na její místo 

nastoupila Ing. Eva Koktavá. 

Hana Danihelová absolvovala kurz pro chůvy, aby mohla být nápomocná při práci 

s nejmenšími dětmi. 

Petra Popelková z důvodu stěhování podala výpověď. Vedení školy zabezpečí 

vhodnou náhradu jak do školy, tak do školní družiny. 

Mgr. Martina Vintrová nastoupí od školního roku 2018/2019 zpět na plný 

pracovní poměr. 

Plánované jsou následující akce školy: dopravní hřiště pro 4. ročník, sběr papíru, 

vlastivědná exkurze do Prahy, školní výlet. 

Ad 7.) Rozpočet je ovlivněn počtem přihlášených dětí. Vedení postupně 

modernizuje vybavení školy. Škola už několik let žádá stejnou částku od 

zřizovatele, přestože dochází k pravidelnému navyšování nákladů na energii. 

Ad 8.) Metodik prevence informoval o výskytu sociálně patologických jevů ve 

škole. Proběhly dva výukové programy zaměřené na chování a šikanu žáků, 

respektování ostatních a jejich názorů.  

Ad 10.) Řešil se průběh rekonstrukce školy. Zatím vše probíhá dle časového 

plánu. Dále se řešila možnost platby obědů převodem na účet. Možnost platby 

pomocí SIPA není z důvodu vysokých nákladů na zřízení a provoz možná.  

 

Zpracovala Mgr. Gabriela Kůdelová   v Korytné dne 24. 4. 2018 

 

 

 


